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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag 16 april. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-03-17 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-03-25 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-04-24 
Ärende nr 2: Anmälan av medborgarförslag 
Rådet stöder till fullo medborgarförslaget om städning av Farsta och menar 
att nämnden eller förvaltningen ska uppmana fastighetsägaren Atrium 
Ljungberg att se över städningen av Farsta centrum. 
 
Ärenden nr 3: Underlag till budget 2009 och inriktning 2010-2011 
Rådet anser att många skrivningar är vaga och oprecisa. Man önskar ökad 
konkretion t ex när det gäller kundvalet och vilka prioriteringar som kom-
mer att göras framöver. Rådet är också intressserat av vilka framtidsvisio-
ner som finns när det gäller den fortsatta utvecklingen av äldreomsorgen. 
 
Rådet uppskattar att förvaltningen poängterar vikten av grund- och fort-
bildning för personalen. 
 
På fråga från Solveig Ahlbom om Postiljonens planerade inriktning på de-
mensvård upplyste förvaltningen att den inriktningen kommer att anges i 
förfrågningsunderlaget vid konkurrensutsättningen av verksamheten. 
 
Med tanke på den stora mängden projekt betonade rådet att det är viktigt 
att gjorda erfarenheter kan tillvaratas i den ordinarie verksamheten. 
 
Ärenden nr 5-6: Uppföljning av ramavtal om enstaka platser och stadens 
vård- och omsorgsboende för äldre – Edö respektive Ängsö gruppboende 
Rådet tycker att det är märkligt att det fortfarande förekommer brister när 
det gäller dokumentation. Man ser fram emot nästa uppföljning och hoppas 
att de påtalade bristerna är åtgärdade då.  
 
Ärenden nr 7: Ansökan om stimulansbidrag för insatser inom vård och om-
sorg om äldre 
Gun Forss ställde en fråga om projektet Demensvård, om var man som 
vårdande anhörig vänder sig för att få kortare avlastning under en helg utan 
biståndsbedömning. Per-Ove Mattsson upplyste att projektet enbart vänder 
sig till brukare som har bistånd i form av dagverksamhet och att man alltså 
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vänder sig till sin handläggare. Per-Ove berättade också att det visat sig 
vara nödvändigt med åtminstone en förenklad form av bedömning och att 
förvaltningen arbetar för att hitta en flexibel lösning på detta. 
 
På fråga från Stig Åström om projektet Förebyggande hembesök berättade 
Per-Ove att arbetet redan har inletts. 
 
Ärenden nr 9: Svar på skrivelse (s) om lokaler för pensionärsföreningar 
Rådet är inte helt tillfreds med svaret och konstaterar t ex att frågan om bil-
liga eller helt kostnadsfria lokaler i alla stadsdelar inte har berörts. Man 
undrar också om de kommunala bostadsbolagen har kontaktats i samband 
med den inventering förvaltningen har gjort. När det gäller föreningarnas 
kartläggning av de egna lokalbehoven påpekade Ingrid Klingberg att hen-
nes förening inte behöver fler lokaler men däremot hjälp att klara hyres-
kostnaden för den lokal man har. I detta instämde flera. 
 
Rådet menar att pensionärsföreningarna med sina olika sociala verksamhe-
ter skulle kunna bidra med så mycket mer förebyggande arbete om de kun-
de få tillgång till lämpliga och billiga lokaler. Konstaterades att förvalt-
ningens vaktmästeri på nedre botten på Lingvägen 100 skulle fungera ut-
märkt som en samlings- och utgångspunkt för föreningarnas sociala verk-
samhet under en övergångsperiod efter förvaltningens flytt till Farsta cent-
rum, fram till dess att Familjebostäder påbörjar renoveringen av lokalerna. 
Ordföranden har kontaktat fastighetsägaren om detta. 
 
Ärenden nr 18: Förslag till detaljplan för Farsta centrum 
Rådet instämmer helt i förvaltningens förslag till yttrande och avvisar be-
stämt planerna på en gångbro över Farsta torg. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldreomsorg  

Ordföranden hälsade Ingrid Friberg, ny avdelningschef för äldreomsorgen, 
varmt välkommen. Ingrid presenterade sig och berättade kortfattat om sina tidi-
gare erfarenheter och hur hon har planerat den närmaste tiden för att snabbt sät-
ta sig in i verksamheterna. 
 
Per-Ove Mattsson berättade att förvaltningens flytt från Gubbängen till Farsta 
centrum sker helgen 17-18 maj. Rådets möte den 12 maj blir alltså det sista på 
Lingvägen. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Sture Simonsson redogjorde för tre motioner som antagits vid SPF Stock-
holms distriktsstämma och som kommer att skickas vidare till organisatio-
nens förbundsstämma. Motionerna gäller äldres tandhälsa och tandvård, 
behovet av välutbildad personal för att öka äldres livskvalitet samt äldre 
invandrares behov av personal med kunskap i det egna modersmålet. 


